

Retina Controversies

Controverse sur la rétine

Friday, June 23 | 1030–1200 | Metro West
Vendredi 23 juin

Target Audience - Groupes cibles

This educational activity is intended for retina specialists, general ophthalmologists, residents, medical students and allied health personnel who are engaged in the diagnosis and treatment of eye diseases.

Cette activité de formation s'adresse aux spécialistes de la rétine, aux ophtalmologistes généralistes, aux résidents, aux étudiants en médecine et au personnel des professions connexes de la santé engagés dans le diagnostic et le traitement des maladies oculaires.

Objectives - Objectifs

The delegates will participate in a review, discussion, and debate of some of the important controversies that practicing retina specialists currently face.

Les participants feront le point sur certaines controverses importantes dans lesquelles sont actuellement engagés les spécialistes de la rétine.

Moderator - Animateur

Peter J. Kertes

1030	Welcome
1033	The Future of Macular Degeneration Therapy Monotherapy: D. Brown Combination Therapy: T. Sheidow
1054	Rebuttal and Discussion
1101	Macular Edema, is Laser Still Relevant? Pro: C. Schwartz Con: D. Maberley
1122	Rebuttal and Discussion
1129	Should Cataract Surgeons be Doing Pars Plana Vitrectomies? Pro: I. Ahmed Con: D. Wong
1152	Discussion
1200	Lunch in Exhibit Hall